## The Silk Road

## OR.NAMI

## 意大利设计公司完全专注于室内装饰

一个品牌的命运已经暗含在其名字中:Or.nami,在世界 语中意为装饰。意大利设计屋,用美、光和诗歌装饰生活空 回

间。 它的创始人和艺术总监 Gabriella Fusillo 有诗意视野和情感世界的表达。Ornam用它的创作描绘了历生环境,通过 其自身的表达代码对空间进行建模。因此,它的墙纸和木雕 收藏被安置在墙上和表面上:一个通向新事物的门槛,超越 表面的一瞥,提供了形式、颜色和视角的无言愿景。

Ornami的壁纸是当代的装饰作品。它们是独特的物体,由创造性的颜色、独特的线条和完全可定制的图案构建。原创设计思维,其中装饰代表了品牌应用于日常生活的个人愿景。对于是浮在空间、光线和诗歌之间的亲密叙述。

100%的意大利富内设计产品,从设计到生产,该品牌的编 纸可以在410克和330克乙烯基介质上,或在真丝上——高 品质、高性能的材料上使用,能够保证在颜色保真度和易于

## The Italian design firm totally dedicated to interior decoration

A brand whose destiny is already revealed in its name: Ornami, to decorate in Esperanto. An Italian design house which adorns living spaces with beauty, light and poetry.

poetry.

An expression of the poetic visions and emotional universe of Gabriella Fusillo, its founder and artistic director, Ornami delineates residential environments with its creations, modelling the spaces through its own expressive code. Its wallpaper and woodfloring collections are thus housed on the walls and along the surfaces: a threshold onto something new, a glance beyond the surfaces, offering unspoken visions of forms, colours and perspectives.

Ornami's wallpapers are contemporary decorative works. They are unique objects guided by the creativity of the colour, the exclusive lines and completely customisable patterns. Original design thinking, in which the decoration represents the brand's personal vision applied to day-to-day living. For intimate narratives suspended amongst space, light and poetry.

One hundred per cent Italian interior design products, from the design right through to the production, the brand's wallpapers are available on 410 gram and 330 gram vinyl media, or on pure silk — high-quality, high-performance materials able to guarantee excellent results

安装方面都取得优异的效果。该品牌也是目前唯一一家意大利数字壁纸公司,是Natural Color System®(NCS)的许可证持有人。Natural Color System®(NCS)是一种基于我们感知颜色的方式的逻辑颜色排序系统,也是唯一一家能够对人眼能够区分的1000万色调进行科学编码的公司。

得益于与天才工作室Bengt Paris的合作,Or.nami还将刺绣 引入乙烯基和丝绸媒体,创造出了大师级的手工壁纸—— 独特且无法复制。

这家意大利设计公司因此在其墙纸系列中增加了一个完全专用于拼花地板的新系列。独特的物体应运而生,由其独特的线条形式和完全可定制的图案引导,其中物质的生命力,时间和记忆的痕迹是一种独特而重要材料的象征。梦幻的装饰作品能够改变我们的环境、情绪和我们的日常生活方式。

100%意大利制造的地板,Or.nami的拼花地板采用了一些 最受欢迎的木材品种——欧洲橡木和胡桃木、柚木、竹子和 ipé——设计用于室内和室外区域,可用于地板和墙面。

不同系列的背后是各种各样的手工加工: 这是该品牌的独特所在, 我们也可以在其木材创作中发现这一点。其目标是提供独家和高度定制的产品。该品牌还为其木制品的处理、加工和饰面提供了高水平的定制。

both in terms of colour fidelity and ease of installation. The brand is also currently the only Italian digital wallpaper company which is a licensee of the Natural Color System®© (NCS), a logical colour ordering system based on the way we perceive colours, and the only one able to scientifically code the ten million tones which the human eye is able to distinguish between.

Thanks to its partnership with the talented Studio Bengt Paris, Ornami also brings embroidery to vinyl and silk media, giving rise to masterful, artisan wallpapers which prove to be unique and unrepeatable commissions.

The Italian design firm is thus adding a new range completely dedicated to parquet to its collections of wallpapers. This leads to the creation of unique objects, guided by the exclusive form of their lines and completely customisable patterns, where the living force of matter, the traces of time and memory, represent the expressive trait of a unique and vital material. For visionary decorative works able to transform our environments, our moods, and the way we live our daily lives.

A collection of 100% Italian-made flooring, Or.nami's parquet features the use of some of the most sought-after wood species – European oak and walnut, teak, bamboo and ipé – is designed for both indoor and outdoor areas, and can be used both for flooring and as a wall covering.

Underlying the different ranges is a wide variety of manual processing: the distinctive characteristic of the brand which we also find in its wood creations, with the goal of offering an exclusive and highly customisable production. The brand also offers a high level of customisation in terms of treatments, processing and finishes for its wood products.







